



MAFELL AG

MAFELL AG · Beffendorfer Straße 4 · 78727 Oberndorf a.N.

Sehr geehrte Kunden
Dear Customers

Beffendorfer Str.4
78727 Oberndorf a. N.
Telefon 07423/812-0
Telefax 07423/812-5512
Internet www.mafell.de
E-mail mafell@mafell.de

Datum: 30.06.2025

Manufacturer's information regarding Material Compliance – Information des Herstellers in Bezug auf Material Compliance

Object of declaration – Gegenstand der Erklärung

KSS 80

The object of declaration described above contains the following Substance/s from the „Substances of very high concern“ (SVHC) list last updated 25th June 2025 of the REACH-Guideline. This information is provided by the requirements of article 33.

Der oben beschriebene Gegenstand der Erklärung enthält die folgende/n Substanz/en aus der „Substances of very high concern“ (SVHC) Liste vom Stand 25. Juni 2025 der REACH - Verordnung. Diese Information erfolgt auf Grund der Anforderungen des Artikels 33.

SVHC Material	Used in	Wird verwendet in
Blei / lead CAS-nr. 7439-92-1	Turned parts Switches	Drehteile Schalter
Kadmium / Cadmium CAS-nr. 7440-43-9	Switches	Schalter

The substances you can find in the list is based on our state of knowledge, if we get informations about further substances, they will be added to the list.

Die hier gelisteten Stoffe entsprechen unserem aktuellen Kenntnisstand und werden, wenn uns andere Stoffe bekannt werden, ergänzt.

The requirements of guideline RoHS – 2011/65/EU and the widening 2015/863 are fulfilled.
Die Anforderungen der Richtlinie RoHS – 2011/65/EU und der Erweiterung 2015/863 sind eingehalten.
(CAS-nr. 7439-92-1 Exemption / Ausnahme 6a-c)
(CAS-nr. 7440-43-9 Exemption / Ausnahme 8b)

